
A Vidreres comen�a la cursa

Camps (Junts), que governa des de fa 12 anys, vuit amb majoria absoluta,

reivindica lÕexperi�ncia en la gesti� municipal per revalidar un quar t mandat

Activa Vidreres i el PSC es presenten com a alternativa i apelálen al canvi

A Vidreres comen�a la cursa QUIM PUIG.

ÒEntre mar i muntanya.Ó Aquest �s el lema que Vidreres llueix a

lÕentrada nord del poble. Una distinci� que mostra amb orgull i que

identif ica la localitzaci� geogr�f ica dÕaquesta poblaci� selvatana a

segona l�nia de mar, sense platja, doncs, per� amb un paisatge i

una natura amb els quals poden presumir. A lÕaltra banda, una

escultura moderna fa ressaltar un altre tret que lÕha fet encara m�s

distintiva de la resta de pobles i ciutats: els correbous, com a �ltim

basti� dÕuna festa que continua arrelada i celebrant-se despr�s de

guanyar una consulta, malgrat que encara continua dividint la

ciutadania.

No �s lÕ�nica escletxa que fragmenta i divideix. A Vidreres, la separaci� hist�rica entre el nucli urb� i les mal

anomenades urbanitzacions de la perif�ria, que s�n barris, continua sent un dels aspectes que tots els

candidats a les pr�ximes eleccions tenen clar a lÕhora dÕelaborar els programes per aspirar a lÕalcaldia.

Un govern que es jugar�, com �s dÕesperar, i aix� ha estat durant els �ltims anys, a tres bandes. Un joc entre

Jordi Camps (Junts) i la resta; �s a dir, Llu�s Campmaj� (debutant amb la formaci� independent Activa

Vidreres-Acord municipal, que t� el supor t dÕERC) i Francesc Jes�s Becerra (PSC), que repeteix per tercera

vegada. Les mateixes vegades que lÕalcalde sor tint, Jordi Camps Vicente Ðque quedi clar, amb el qual no tenim

cap mena de lligam familiarÐ, que fa 12 anys que exerceix el c�rrec, vuit amb majoria absoluta. Fent i desfent,

com es queixen els regidors a lÕoposici�, que tenen com a objectiu derrocar-lo, que �s el que creuen els

aspirants que faran.

No ha estat gens f�cil per a Jordi Camps aquest �ltim mandat. Un mandat que, en paraules seves, ha estat Òmolt

durÓ, amb una pand�mia que ho ha aturat tot. Com ha succe�t arreu Ðno nom�s a VidreresÐ, aquest sotrac causat

per la covid-19 no ha perm�s culminar els projectes del govern i Òmantenir la l�nia de progr�sÓ que tenien

projectada per a Vidreres, remarca. Per aquest motiu, Camps es presentar� novament amb la majoria del seu

equip de conf ian�a, m�s alguna cara nova, amb la voluntat de Òculminar aquests projectes que han dÕassentar

les bases del futur de Vidreres durant la propera d�cadaÓ. Entre altres, completar lÕIlla de la Salut amb el centre

de dia, del qual nom�s sÕha pogut apuntalar lÕestructura, i lÕespai educatiu annex, que ha de concentrar a Can

Torronet una seu on les entitats es podran reunir i lÕof icina del Defensor del Poble. Camps t� clar que lÕavala la

feina feta durant els tres mandats i es presenta posant sobre a taula una pregunta: ÒEst� millor Vidreres ara que

fa 12 anys?Ó

No sabem qu� respondran els candidats a la campanya, per� s� quins s�n els seus punts de vista dÕaquest

balan� i algunes de les l�nies que els por taran a intentar rever tir el poder municipal. Per una banda, hi ha Llu�s

Campmaj�, un ve� del poble que coneix tothom perqu� ha estat al llarg dels anys molt par ticipatiu des del



vessant de les entitats i que ara es presenta per primera vegada. ÒCarregat de piles i amb la ilálusi� de poder

canviar les cosesÓ, explica. Una de les seves credencials �s no estar lligat al par tidisme, i pel que fa al supor t

dÕEsquerra, que avala la candidatura, remarca que li han donat plena lliber tat per fer la llista que volia. Agraeix

aquestes facilitats i sobretot la ÒgenerositatÓ de lÕanterior l�der del par tit a Vidreres, Anna Clap�s, i la resta de

regidors de fer un pas al costat.ÒERC vol canviar la manera de fer i hem pogut formar un equip heterogeni que,

malgrat no tenir experi�ncia, �s prou t�cnic per comen�ar des del minut zero a treballar pel pobleÓ, diu

Campmaj�. Tamb�, perqu� quedi clar sobre aquells qui el secunden, af irma: ÒHem ampliat la base per� no amb

amics, sin� amb gent molt preparada provinent de molts �mbits de Vidreres, que no posaran al davant les seves

ideologies. Volem ser lÕalternativa.Ó

Quant a Francesc Jes�s Becerra, advocat de professi�, tamb� aspira a governar, conven�ut que seran la for�a

m�s votada o que obtindran, com a m�nim, de tres a quatre regidors. Recorda que van estar a 70 vots fa quatre

anys dÕaconseguir el tercer regidor i creu que la for�a que t� el par tit socialista en lÕ�mbit estatal i nacional

podria repercutir favorablement en lÕ�mbit local. A difer�ncia de Campmaj�, que considera que cal mirar

endavant i no retreure res al govern ÐÒno hi ha hagut crispaci� per� tampoc volem perdre el temps, sin�

aprof itar-lo per treballarÓÐ, Becerra es queixa de la poca atenci� que ha fet lÕalcalde a lÕoposici�. Amb ironia,

considera que ha fet una tasca ÒimmillorableÓ en q�estions ÒdÕimatgeÓ (festes, f ires, promoci�, agermanament

amb la parr�quia de la Massana dÕAndorra, les xarxes socials de lÕAjuntament...) en temes m�s super f icials. I

que sÕha oblidat, segons diu, de les Òq�estions de fonsÓ. Per aquest motiu Becerra considera que queda Òmolta

feina per ferÓ.

Entre molts temes per resoldre, tots tres tenen clar que sÕha de culminar la construcci� del centre de dia i

solucionar les mancances del CAP. Despr�s de la pujada de preus considerable, Camps explica que ja sÕha

comen�at la segona fase dÕobres i que es tornaran a posar a concurs els lots seg�ents, que han de permetre

completar el proc�s, Òclau per a VidreresÓ. Campmaj� es queixa que hi ha hagut una manca dÕinversi� al CAP i

assegura que, despr�s de consultar amb professionals de Salut a Girona, si lÕAjuntament cedeix el CAP es

podran adequar les necessitats i les dels serveis socials annexos. ÒNosaltres tenim clar que els ho cedirem amb

aquestes condicionsÓ, diu. Becerra critica lÕerror dÕestrat�gia del consistori dÕesperar-se al 2018/19, una tardan�a

que ha provocat la inf laci� de preus imprevista a les por tes de les eleccions. ÒUna pr�ctica que fan sovint,

esperar-se a fer coses a f inals de mandat, una pr�ctica electoral que no compensaÓ, rebla.

Sobre lÕesmentada desuni� que hi ha entre els barris, que afecta la cohesi� social, tots coincideixen a dir que

promouran la viabilitat de fer carrils bicis. Camps t� clar que milloraran els barris amb m�s inversi�, per� tant

Campmaj� com Becerra afegeixen que aquest ser� un punt clau dels seus programes. Activa Vidreres

potenciar� els barris Òper tal que formin par t de la colálectivitat i se sentin tan vidrerencs com la restaÓ (un

mercat setmanal, servei de bus, i reunions peri�diques), i Becerra vol rever tir uns pressupostos Òque es

concentren al nucli urb�, i que siguin m�s equitatiusÓ (una brigada pr�pia). ÒHem de posar f i a all� que la gent

considera forans gent del poble i gent dels barris que no es consideren del pobleÓ, diu.

I �s clar, no ens podem oblidar dels correbous. Despr�s de lÕincident del 2019 en qu� es va haver de sacrif icar un

bou que es va escapar i va causar el p�nic i desenes de ferits entre la poblaci�, es va fer una consulta que va

donar com a resultat 901 vots a favor (53,5%) i 772 en contra (45,8%). Camps diu que sÕha de respectar el que es

va resoldre democr�ticament. Campmaj�, que va ser un dels fundadors amb lÕentitat que ho va promoure fa anys,

diu que Òavui dia �s anacr�nicÓ i que si governen no els donar� m�s permisos per fer-ho. Becerra, del tot cr�tic

des del punt de vista personal, no com a par tit, esperar� a veure la tend�ncia general que hi ha de prohibici�

dÕaquest tipus de celebracions, impulsada des de la Generalitat de Catalunya (Òimpulsada per JuntsÓ) i en lÕ�mbit

europeu. Comen�a la cursa, electoral.
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